



Referat

Bestyrelsesmøde i Vejle Cykel Motion, den 15.08.22 kl. 19.00

Deltagere:

- Heinrich Gæbe
- Bent Pedersen
- Per Jensen
- Dennis Ludvigsen
- Roland Christiansen
- Litta Lauth (1. sup)
- Bo Gindesgaard (2. sup)

Mødested: Klubhuset

Referat

- 1) Drøftelse af Gravel-temaer m. Thomas Feldfos + 2 øvrige (1/2 time)

Gravel i VCM blev drøftet, og der var bred enighed om, at gravel - som en integreret og naturlig del af VCM - er en super god ide. Gravel er kommet for at blive, og bordet rundt var der enighed om, at det rummer VCM også.

Efter en god og konstruktiv drøftelse, blev det besluttet, at Thomas F. & Co. udarbejder et oplæg til bestyrelsen om, hvordan gravel-aktiviteten kan foregå i VCM som en fuld integreret del af klubben.

- 2) Opfølgning på referat/beslutninger fra sidste møde (30.05.22)

Intet.

- 3) Økonomi - status.



- *Pt ser Grejsdalsløbet rigtig fornuftig ud, og vi forventer på nuværende tidspunkt, at Grejsdalsløbet kommer ud med et tilfredsstillende resultat.*
- *Vi har fået 25.000 kr. fra Sydbank-fonden til de nye lokaler.*
- *Vi afventer svar fra Nordea-fonden.*
- *Der er en god økonomi generelt. Vi gør derfor sodavand gratis i første omgang frem til 31.12.2022, hvor ordningen evalueres.*
- *Udlæg til nyt klubhus udgør 40.000 kr. Vi satser på at MtB-klubben vil betale halvdelen.*

4) Støtte til ungdomsarbejdet i VCC og VMBC, jf. vedtægternes §2

Støtten udbetales på baggrund af medlemslister, som rekvireres og med respekt for de begrænsninger, der ligger i vedtægterne.

5) Fællesmøde med MTB-klubben den 22.08.22 - Dagsorden?

- *Hvem bruger klubhuset hvornår?*
- *Fælles kalender?*
- *Økonomi ift klargøring*
- *Deltagelse i Klubhusudvalget?*
- *Fælles arrangementer i vinterhalvåret?*

6) Status drejebøger/opgavebeskrivelser for:

a) Klubtursudvalget (Heinrich)	Drejebog mangler
b) Klubaftensudvalget (Per)	Udkast godkendt
c) Nye medlemmer udvalget (Litta)	Drejebog mangler
d) Langtursudvalget (Bo)	Udkast godkendt
e) Arrangementsudvalget (Dennis)	Udkast godkendt (gerne flere arrangementer)
f) Klubhusudvalg (Roland)	Udkast godkendt

Drejebøgerne/opgavebeskrivelserne vil altid kun være rammer, og de kan til enhver tid laves om efter aftale mellem udvalg og bestyrelse.



7) Nyt klubhusudvalg

Med udgangspunkt i opgavebeskrivelsen for det nye klubhusudvalg drøftes det videre.

Drejebogen lægges op på den lukkede FB-side. Bent fra bestyrelsen har allerede meldt sig til udvalget. Der er ligeledes et håb om, at en person fra MtB-klubben vil deltage. Bestyrelsen har det håb, at udvalget kan blive på 6 personer, og meget gerne med en ligelig kønsfordeling.

Punktet drøftes på næste b-møde i september.

8) Officiel indvielse af nyt klubhus.

- a) Fastsættelse af dato
- b) Program

Arrangementsudvalget anmodes om at tage opgaven.

Indvielsen skal være gennemført inden udgangen af 1. kvartal 2023.

9) Fællesmøde med Grejsdalsløbet inden årsskiftet

- a) Fastsættelse af dato

Per inviterer Grejsdalsløbsudvalget til møde den 31.10.22

10) Punkter til næste møde - 19.09.22

- Klubhusudvalget
- Værdioplæg, v. Roland
- Klubbøj

11) Eventuelt

- Opdatering af vores lukkede FB-gruppe
- Bent har som sædvanlig nåle med. Regning til Per